
Gasparin: Lopez? Nie wypożyczamy graczy

News - ASRoma.pl

Już jutro zespół Romy zmierzy się na Sycylii z drużyną Catanii. Po

pojedynku z Napoli, drużynę Zemana czeka więc kolejne trudne spotkanie.

Tymczasem wśród wielu głosów w mediach pojawia się przed meczem

również wypowiedź dyrektora Rossoazzurrich, Sergio Gasparina.

 

- Nico Lopez na celowniku Catanii? Mówienie o nim nie przynosi szczęścia:

chwaliłem go przy pierwszym meczu, a potem zdobył gola na 2-2 - tłumaczy

portalowi tuttomercatoweb.com. - Zawodnik posiada ważne cechy, jednak ani on,

ani nikt inny, nie przybędzie do Catanii jedynie na wypożyczenie. Projekt techniczny

bowiem musi mieć ciągłość perspektyw odnośnie tego nad czym się pracuje. Nie

pozyskujemy graczy na cztery miesiące.
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